

2025年4月23日

第三轮「楼宇更新大行动 2.0」 新一轮「预审承建商名单」意向书申请

新一轮申请加入「预审承建商名单」意向书程序已开始,并将全年在本局的招标妥 - 「电子招标平台」开放予有兴趣人士提交意向书。每轮申请的审批将按季度进行(即每年 3 月、6 月、9 月和12 月),相关申请结果预计在该季度结束后一个月内公布。如有意成为「预审承建商」,请往「电子招标平台」(按此)进行递交意向书的程序。

有关「预审承建商名单」的详细资料及申请步骤,请按以下网址参阅相关资料:

- 1. 楼宇复修平台 第三轮「楼宇更新大行动 2.0」的「预审名单」(按此)
- 2. 递交第三轮「楼宇更新大行动 2.0」的「预审名单」意向书步骤 (按此)

如有任何查询,欢迎致电本局热线 3188 1188 与本局职员联络。

市区重建局 楼宇复修部

23 April 2025

3rd Round "Operation Building Bright 2.0" The new round of EOI application for joining the List of Prequalified Contractor

The new round of applications for the List of Prequalified Contractor has begun and will be open year-round on our Smart Tender — E-tendering Platform for interested parties to submit their expressions of interest ("EOI"). Each round of applications will be reviewed and approved quarterly (i.e. in March, June, September, and December for each year), and the results are expected to be announced within one month after the end of each quarter. If you are interested in becoming Prequalified Contractor, please proceed via our E-tendering Platform (Click here) to submit your expression of interest.

For detailed information and the steps for submission of EOI regarding the "List of Prequalified Contractor," please refer to the following links:

- 1. Building Rehabilitation Platform 3rd Round of the "Operation Building Bright 2.0" (Click here);
- 2. Steps for submitting the EOI for the 3rd Round "Operation Building Bright 2.0" Prequalified Lists (Click <u>here</u>);

Should you have any questions, please feel free to contact our hotline at 3188 1188.

Urban Renewal Authority Building Rehabilitation Division